TO THE HONOURABLE THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA

Your Standing Committee on Legislative Affairs presents the following as its Seventh Report.

Meetings

Your Committee met on May 25, 2023 at 6:00 p.m. in Room 254 of the Legislative Building.

Matters under Consideration

e Bill (No. 40) — The Combative Sports Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les sports de combat
e Bill (No.43)— The Provincial Offences Amendment Act (2)/Loi n° 2 modifiant la Loi sur les
infractions provinciales

Committee Membership

Hon. Mr. GOERTZEN
Mr. GUENTER

Hon. Mr. KHAN

Ms. LATHLIN

Mr. PEDERSEN

Mr. REDHEAD

Your Committee elected Mr. GUENTER as the Chairperson.

Your Committee elected Mr. PEDERSEN as the Vice-Chairperson.

Non-Committee Members Speaking on Record

e MLA FONTAINE

Public Presentations

Your Committee heard the following three presentations on Bill (No. 40) — The Combative Sports
Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les sports de combat:

John McDonald Manitoba Combative Sports Commission
Rick Lemoine Manitoba Sport Martial Arts Association
Giuseppe DeNatale Canadian Fighting Center

Bills Considered and Reported
e Bill (No. 40) — The Combative Sports Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les sports de combat

Your Committee agreed to report this Bill without amendment.

e Bill (No.43)—The Provincial Offences Amendment Act (2)/Loi n° 2 modifiant la Loi sur les
infractions provinciales

Your Committee agreed to report this Bill without amendment.

Submitted by,

Mr. Josh GUENTER, Chairperson
May 25, 2023
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